
ZÁPIS 

Z jednání výborové schůze konané dne 20.2.2020 v 18.00 h na  Jindřišské čp. 14 

 

Přítomni přátelé a přítelkyně abecedně:  Bělohlávková, Gabriel,  Huráb,  Macík,  Motitschka, 
Myslíková, Nozar, Šmejkal, Trögl 

Program schůze: 

1. Zahájení schůze výboru 

2.  Kontrola usnesení z minulé výborové schůze 

3. Správa pošty 

4. Správa bankovního účtu, finanční hospodaření 

5. Centrální informační systém  

6. Webové stránky 

7. Zdraví včel 

8. Diskuze 

9. Termín a místo konání další výborové schůze 

10. Usnesení a závěr 

  

1.    Zahájení provedl jednatel př. Huráb přivítáním přítomných včetně nového včelaře přítele 
Vratislava Gabriela. 

2.   Kontrola usnesení z minulé výborové schůze bez připomínek. 

3.   Externí pošta žádná. 

Byla přijata přihláška do ZO přítele  Vratislava Gabriela, který bude mít včelstva umístěna v katastru 
Sušany obce Hošnice. Členské příspěvky uhradil na místě. Přítomní doporučují přijmutí nového člena.  

4.  V oblasti majetku žádné změny.  Léčivo na letošní rok bylo objednáno podle stavu včelstev 
upřesněných na výroční členské schůzi. 

5. Do CISu jsou průběžně zanášeny všechny změny. Povinná rubrika „Stav včelstev jednotlivých 
včelařů k 15.2.2020“ bude doplněn po obdržení rozboru měli. 

Výsledky rozboru na přítomnost Varroa destructors v měli dosud nepřišly. 

6. Webové stránky jsou průběžně doplňovány.  Bylo zavedeno komunikační spojení včelařů ZO Jirkov 
na platformě Whatsupu, které se setkalo s velkým zájmem a zvýšila se tak rovněž návštěvnost 
webové stránky  Jirkov-vcelari.webnode.cz 



7.  Zdraví včel. 

Přítel Trögl informoval, že v některých organizacích byla zjištěna rezistence při použití přípravku 
M1AER.  V naší organizaci jsme však na tento fenomén nenarazili. Proto nakoupené aplikace M1AER 
budou využity na jaře 2020 k nátěru plodu u včelařů s větším než průměrným počtem 3 ks Varroa na 
jedno včelstvo.   

8. Diskuze 

Jak projít letošním finančně náročným rokem, kdy byly sníženy dotace na léčiva?  

Snahou naší organizace bude v letošním roce oslovit městské a obecní úřady pro získání finanční 
podpory na léčení včelstev v katastru působnosti těchto orgánů a naší organizace včelařů. Jednalo by 
se o oslovení úřadů v Kalku, Vrskmani, Vysoké Peci, Boleboři, Jirkově, Otvicích, Strupčicích a 
Všestudech eventuelně vůdčích zemědělských osobností např. Hlaváček a synové, Stránský, Bednář 
aj. K tomuto žádá výbor o zajištění pomoci od svých členů. 

Je třeba neprodleně potvrdit plné moci u př. J. Tůma a Vl. Šmejkal  a př. J. Bigase nutných pro 
vystavení nového listu organizace po volbách z 1.2.2020. 

Do 19.3.2020 je třeba: vypovědět smlouvu se 3. ZŠ v Jirkově. Provede př. Huráb. Výbor se může 
setkávat pravidelně měsíčně po domluvě buď opět na hasičárně v Jirkově nebo na Jindřišské nebo 
výhledově ve včelíně v sadech-školkách Škuta Jirkov. Vždy se jedná o bezúplatné místo setkávání. 
Klíče od uvedeného včelína zajistí př. Macík. 

Kdo má ještě zbylé papírky od léčiva Varidol, předá je př. Mikšátkovi-zdravotníkovi. Využijí se pro 
nově nakoupený Varidol. 

V průběhu března nebo dubna 2020 by bylo vhodné naplánovat informační školení v naší ZO Jirkov ke 
zdraví včel s uvedením nových trendů k udržení zdraví včel. Předjednají př. Macík s př. Štejnarem a 
př. Schenkem.  

9. Termín příští schůzky:  proběhne 19.3.2020 v 18.00 hodin na Jindřišské čp. 14. 

10. Usnesení a závěr 

Výbor vyzývá všechny členy organizace k pomoci zajištění finančních darů na zabezpečení prostředků 
pro zdraví včel v ZO Jirkov. 

Výbor souhlasí s přijetím nového člena přítele Vratislava Gabriela. 

Výbor souhlasí s výpovědí smlouvy na využití zahradního domku na 3. ZŠ v Jirkově pro pravidelné 
měsíční setkávání výboru i s nově navrženými prozatím dočasnými místy-Jirkov+Jindřišská. 

Výbor souhlasí s provedením odborné přednášky na téma zdraví včel v období březen 2020 nebo 
duben 2020. 

Výbor bere na vědomí informace o zdraví včel. 

Zapsal jednatel př. Jaroslav Huráb v Jirkově dne 20.2.2020.                                                                       
 


